
FEAST YOUR EYES ON THIS
Breakfast and lunch at Flavour or Zest restaurants are included in your stay.
For dinner, choose from a mouthwatering multi cuisine buffet restaurants: Flavour, Zest or
one of our à la carte restaurants: Smoked, Sea Dragon or Azure*.
*Certain menu items in the à la carte restaurants are subject to a surcharge.
Reservations at our à la carte restaurants are highly recommended to avoid disappointment.

SIP, SIP, HOORAY!
Sip on unlimited alcoholic and non-alcoholic drinks from a wide range of international spirits
and wine (by the glass), cocktails, mocktails, beer, juice and soft drinks during lunch and
dinner, and at the following outlets:

Breeze Bar from 10:00 – 00:00
Beach Club from 10:00 – 19:00 (ADULTS ONLY starting from 20.12.2024) 
Forbidden Bar from 19:00 – 00:00 (ADULTS ONLY)

Certain beverage menu items are subject to a surcharge.

FEELING PECKISH? 
Wine, beer, soft beverages and snacks are restocked in your minibar once a day.

THRILLING WATER SPORTS 
Enjoy complimentary rental of snorkelling equipment, standard kayaks and paddleboards
(one hour per day).

RESORT DISCOUNT 
A 10% discount is available on selected water sports, spa and resort experiences like jet ski ,
water ski, wakeboard , fun tube, seabob, kite surfing, windsurfing , topcat sailing
(catamaran), Burn group activities such as flow yoga, vinyasa yoga, aerial yoga, full body
workout, kick boxing, TRX and aqua bike fit, group art classes, group excursions such as
dolphin quest, turtle quest , sunset cruise, sunset fishing and all spa treatments 

Indulge during your stay

TERMS AND CONDITIONS
Enjoy a 20% discount on the items in the menus of the à la carte restaurants and bars which are subject to a surcharge.
Choose one meal supplement plan for your entire stay, subject to a minimum stay of 4 paid nights.
No compensation in cash or any other kind is offered for non-consumed items.
All guests staying in the same room should be under the same fabulous meal plan - it's a feast for all!
Sharing is caring, but the DAI package is exclusively for guests who opt for it. Any drinks or food items offered to non-DAI guests
will incur standard charges.
Take-away orders & full bottle consumption in the dining outlets and bars will be chargeable.
Special events and theme nights will be chargeable.
Not included: Home delivery, Deli and Aroma Café, food in Breeze Bar and Beach Club.

Dine Around All Inclusive (DAI)



УСЛОВИЯ И ТРЕБОВАНИЯ

· Завтрак и обед в главных ресторанах Flavour или Zest (шведский стол).

· Ужин в главных ресторанах Flavour или Zest (шведский стол) ИЛИ ужин в а ля карт ресторанах: Smoked, Sea Dragon или Azure.

Предварительная бронь столиков в а ля карт ресторанах обязательна.

*некоторые позиции меню в а ля карт ресторанах предоставляются за дополнительную плату.

· Широкий ассортимент алкогольных и безалкогольных напитков в неограниченном количестве (по бокалам). Напитки

доступны в течение дня:

Обед с 12:30 до 14:30.

Ужин с 19:00 до 22:00.

Beach Club с 10:00 до 19:00 (с 20 декабря 2024 вводится ограничение по возрасту - только для взрослых)

Breeze Bar с 10:00 до 00:00.

Forbidden Bar с 19:00 до 00:00 (только для взрослых)

*за некоторые позиции в меню напитков взимается дополнительная плата. 

· Мини-бар пополняется 1 раз в день (вино, пиво, безалкогольные напитки и шоколад).

· Водные виды спорта: бесплатная аренда снаряжения для снорклинга, стандартных каяков и SUP бордов (1 час в день).

· Скидка в размере 10% на определенные водные виды спорта, спа-процедуры и некоторые активности:

водные виды спорта: гидроцикл (jet ski), водные лыжи (wakeboard), надувной буксируемый аттракцион (fun tube),

подводный скутер (seabob), кайтсерфинг (kite surfing), виндсерфинг (windsurfing), парусный катамаран (top cat sailing).

экскурсии в группах (квест за дельфинами, квест за черепашками, круиз на закате, рыбалка на закате).

спа-процедуры.

занятия йогой и фитнесом.

мастер классы по рисованию в группах. 

· За некоторые позиции меню в а ля карт ресторанах взимается дополнительная плата, но для гостей на плане питания DAI

будет применена скидка 20%.

· Весь период проживания должен быть на этом плане питания. Минимальное количество ночей - 4.

· Неиспользованные услуги/товары не подлежат компенсации.

· Гости, путешествующие вместе, должны быть на одном и том же типе питания.

· Еда и напитки не могут быть поделены с гостями, проживающими не на типе питания DAI. При обнаружении отель

оставляет за собой право взять оплату с гостей по стандартной цене, указанной в меню.

· Напитки подаются в бокалах; употребление напитков и еды осуществляется исключительно на территории ресторана или

бара. Заказ напитков на вынос или в бутылках оплачивается дополнительно. 

· Напитки в барах, входящие в план питания DAI, подаются до 00:00. Напитки, заказанные после 00:00, оплачиваются

дополнительно. 

· Покупки в магазинах, доставка еды в номер (Home Delivery), заказ еды в барах (Breeze Bar и Beach Club), а также

заказы в кафе Deli и Aroma не входят в план питания и оплачиваются отдельно.

ПЛАН ПИТАНИЯ “ВСЕ ВКЛЮЧЕНО” (DAI)


